	Professional Course Registration Form 專業課程登記表

	International Association of Baby Massage
嬰兒按摩導師訓練
	For office Use Only 內部專用

	
	Enrolment No.

	
	

	Course Code 課程編號
	Course Title 課程名稱
	Course Fee 學費

	BMI23-2016
	Certified Baby Massage Instructor 
	原價: HK$5950
包括嬰兒按摩寶寶公仔和講義
( $ 5200 before 30-06-2016)

二人或以上同行，每人只需HKD $4950

	Chinese Name 中文姓名
	English Name as on HKID Card 英文姓名（請參照香港身分證上的資料）

	
	[image: image1.wmf]

	Mobile 手提電話
	Office Telephone No. 辦公室電話
	Other Contact 其他電話

	(       ) - 
	(       ) – 


	(       ) -

	Name of Company 公司名稱
	Position 職位

	
	

	Correspondence Address for Mailing of Certificate 通訊及證書郵寄地址

	

	

	
	□ HK香港 □ KLN九龍 □ NT新界

	Reasons for apply ( this is the things we consider to set the applicant’s piority) 為何參加/ 原因： 
(我們會因為不同原因決定優先次序)

	

	

	E-mail 電郵地址
Please Use Clear, Block Letters 請以正楷清楚填寫 

	

	
	

	I represent that the information on the Registration Form is true, complete and correct. 本人聲明在客戶資料表內的資料屬真實、完整及正確。

	Personal data provided will be used for enrolment and course operation. If you do not wish to receive any promotional materials from us, please tick the box. 

本表格收集之個人資料僅供報名及課程運作用途。如不願意接收本協會的任何課程資訊，請在空格內勾上(號。
□

	Signature 簽署
	
	
	

	Date 日期
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	Enrolment Details 報名須知
	Enrolment Period 報名期限: 從現在開始到14/07/2016
Course Date 課程日期：
時間：17/07/2016 (Sunday), 31/07/2016 (Sunday), 14/08/2016 (Sunday)

10:00 to 18:00( total 24 hours)
地點：地點：香港灣仔莊士敦道 18 號嘉寧大廈 2 字樓(華夏國際中醫學會所用的培訓中心)    
講師： 物理治療師、護士、社工或早期教育專家等等
1. Upon completing the application form, please e-mail to us with transfer of Money into Bank of China (International Association of Baby Massage) : 01270910144025 and whats App back to 66812356 OR mail us together with a crossed cheque (payable to “International Association of Baby Massage”) to Rm 5, 2/F, Hillwood Court,22-28 Hillwood Rd, TST, Kln. Please specify “Baby Massage Instructor Course Application” on the envelope.
填妥表格後，請轉賬款項至中銀户口(International Association of Baby Massage) : 01270910144025，並Whats app 回覆66812356或(連同報名費用 (請用劃線支票及註明收款人為「International Association of Baby Massage」) 寄Rm 5, 2/F, Hillwood Court,22-28 

Hillwood Rd, TST, Kln.「International Association of Baby Massage」收。信封面請註明「嬰兒按摩導師訓練課程報名」。
2. There is reply implies acceptance and candidate can attend the course on the due date. The course fee will not be refunded if the candidate fails to attend the course.

申請如被接納，將另行通知，請準時出席課程。缺席者所繳交之費用將不獲退還。
3. Receipt and course notes will be distributed on the course.

收據,課程筆記及嬰兒娃娃將及會在課堂上派發。

4. Certificate of Certified Baby Massage Instructor will be issued to candidates with full attendance and passing the examination within the one month after the completion of the course.

完全出席及考試合格的學員將會在課程完結後3個月內收到專業導師資格證書。


